

## Franckesche Stiftungen zu Halle

**Joh. Andr. Qvenstedii, SS. Theol. D. & Prof. Publ. Ordin. in  
Acad. Witteberg, Ethica Pastorum, & Instructio Cathedralis,  
sive Monita, Omnibus ac ...**

**Quenstedt, Johann Andreas**

**Wittebergæ, 1708**

**VD18 13565508**

Cap. IX. De Indice.

---

### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213082

RATIO LEGENDI AUTORES

lectiorem sententiam, aut rariorem historiam diversis forulis mandare.

CAP. IX.

*De Indice.*

**D**Uplex potissimum modus est colligendi Locos Communes Theologicos; Unus, quando secundum seriem *Catechisticam* constituuntur tituli, ubi ponuntur 1. juxta *præcepta Decalogi* Virtutes & vitia ipsis contraria, cuiusque præcepti 2. juxta *Symbolum Apostolicum* articuli fidei, hisque oppositi errores & hæreses. Alter verò modus Colligendorum Locorum Communium est, quando secundum ordinem *Alphabeticum* disponuntur tituli. Ibi peculiaris requiritur Index, qui quærenti ostendat, ubi unaquæque virtus, aut unumquodque vitium, unusquisque fidei articulus, aut error ei oppositus sit inveniendus. Hic necessario tantum est *Index Autorum*, ex quibus excerpta & collectanea desumpta sunt, in quo non tantum notetur Autor seu Liber, ex quo aliquid est depromptum, sed simul 1. *Locus*, ubi est editus, 2. *Libri forma* (an sit in Octavo, an in Quarto, an in Folio) 3. *Editionis annus*. Propter Editionum varietatē & diversitatem. Indicis rerum memorabilium partibus funguntur 1. Literæ